
PROTOKÓŁ NR 61/18

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 14 czerwca 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:15, a zakończyło o 14:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca - Przewodniczący Komisji

2. Zofia Ujma

3. Artur Wrona

4. Paweł Ciszewski

5. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Krystyna Konieczna

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski

2. Mariusz Kubiak

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia -  zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie  i  zaopiniowanie  w sprawie  uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Kowary dla jednostki urbanistycznej Kowary – Centrum B.1.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1  Przewodniczący Komisji  Gospodarki Komunalnej otworzył posiedzenie komisji,  przedstawił

porządek obrad, który został zaopiniowany pozytywnie.

Ad 2  Uchwałę w/s uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla jednostki

urbanistycznej Kowary – Centrum B.1 zaopiniowano pozytywnie.

Ad  3  W  sprawach  różnych  Przewodniczący  komisji  przedstawił  aktualny  stan  placu  zabaw  na

Wiejskiej oraz przekazał efekt rozmów z mieszkańcami ul. Kowalskiej 12, 13. Zawnioskował o przegłosowanie

projektu  w/s  budowy  chodnika.  Wniosek  przegłosowano  jednogłośnie.  Następnie  Radni  zapoznali  się  z

pismem mieszkanki z ul. Ogrodowej.

Pismo mieszkańców z ul. Sanatoryjnej komisja będzie jeszcze omawiać. 

 Ad 4 Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w/s  zmiany  p.p.z.  miasta

Kowary dla jednostki urbanistycznej  Kowary – Centrum B.1 (4 za, 1 wstrzymujący się).

2.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o przygotowanie działań w sprawie budowy chodnika wzdłuż

budynku przy ul. Kowalskiej 13, co pozwoli mieszkańcom przechodzić w miarę normalnie w czasie opadów

(jednomyślnie).



3.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje i opinię ze strony ZEZK-u w/s sprzedaży lokalu mieszkalnego

przy ul. Ogrodowej (...) mieszkance, która w remont tego lokalu „włożyła” kilkadziesiąt tysięcy złotych.

4.   Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o  opinię   specjalisty  w/s  pisma z  dnia  29.05.2018 r.  od

mieszkańców z ul. Sanatoryjnej (...). Pismo jest w Biurze Rady Miejskiej.

 Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                        Krzysztof Gorczyca


